

Bestyrelsesmøde d. 9. september 2010 kl. 19.00

Tilstede: Bent, Martin, Heidi, Vivian, Carsten N. og Lisa

Referent: Lisa

Dagsorden:

1. Godkendelse af seneste ref.
2. Budget
3. Kontingent
4. K-udvalg (hvordan og hvem kan afløse Birgit)
5. Svømmehal
6. nyt hold i svømmeskolen
7. Opfølgning på punkter ved de seneste møder og afklaring af eventuelle "hængepartier"
8. Evt.

Ad 1:

Referaterne fra både det ordinære og det ekstraordinære bestyrelsesmøde godkendt.

Ad 2:

Økonomien ser rigtig fin ud. Vi har fået endnu flere medlemmer end det budget, vi kiggede på ved sidste bestyrelsesmøde. Pia er dygtig til at få flyttet børnene rundt til de forskellige hold, og det virker positivt på budgettet. Indenfor den næste uges tid vil Martin give endelig tilbagemelding til Jens på hans oplæg til budget for K-afdelingens aktiviteter foråret 2011.

Ad 3:

Bestyrelsen har besluttet at tidligere konkurrencesvømmere, efter forespørgsel til bestyrelsen, har mulighed for at få nedsat kontingent, når de samtidig med uddannelse, efterskoleophold el. lign. ønsker at svømme på nedsat niveau/færre gange i en kortere eller længere periode. Der skal rettes særskilt henvendelse til bestyrelsen om dette, og der tages individuelle beslutninger fra gang til gang. Nedsat kontingent i sæsonen 2010/2011 er det samme som kontingentet for holdet for mastersvømmere.

Martin tager hånd om det.

Ad 4:

Birgit ønsker hjælp, eller en person til at overtage, styringen af stævner mv. Lisa spørger Birgit om at få defineret arbejdsopgaverne i punktform. Herefter vil vi formulere et brev og sende det i mail til alle T- og K-holds forældre for at høre, om der skulle være en person, der har lyst til at hjælpe/overtage denne opgave. Carsten N. hjælper med at sende mail via Klubmodul. Vivian vil fremover hjælpe med kontakten til/fra K-udvalget, sådan at den ikke kun "hænger" på Birgit.

Ad 5:

Bent har i dag været til møde om den nye svømmehal. Der foregår stadig en del politiske forhandlinger i kulissen, og vi skal ikke opgive kampen om de 8 baner.

Ad 6:

Der er voksenhold, hvor der er meget få svømmere tilmeldt. Bent forsøger at få slået et par hold sammen og han tager kontakt til svømmere og træner. Det vil formentlig give plads til endnu et A-hold, som der er lang venteliste til.

Pia har foreslået at oprette et par nye hold i perioden fra november til marts. Der er formentlig ledig haltd torsdag/fredag fra kl. 14. Vi giver hende frie hænder til at arbejde videre med ideen og Bent undersøger, hvornår svømmehallen er ledig.

Ad 7:

Svømmefødder – mon Gitte har styr på det?

Ad 8:

Carsten N. sørger for at rette kontingentsatsen i Klubmodul, således at de der kommer på et hold i løbet af sæsonen får en reduceret pris.

Vi skal huske at bruge ”Event” i Klubmodul til alt, hvad der kræver særskilt indbetaling ved træningsleje osv. Det er administrativt meget nemmere end at skulle rundt med raslebøssen.

Karina og Jens-Ole får frie hænder til at komme med et oplæg til en ny hjemmeside.

Vi har netop fået bevilling fra Materiale og Stævne- og Eventpuljerne til indkøb af svømmefødder, våddragter til trænere og våddragter til Esrum Open Water i alt 13.500,- kr. Lisa koordinerer det videre med Pia, Jens og Gitte.

Næste bestyrelsesmøde – det glemte vi vist at fastlægge?